



April 16, 2023

CHRIST IS RISEN! INDEED HE IS RISEN!
LE CHRIST EST RESSUSCITÉ! EN VÉRITÉ, IL EST RESSUSCITÉ!

To the dearly beloved Pastors, Monastics and Faithful of the Archdiocese of Canada, Orthodox Church in America

As we come to the final steps of our spiritual crossing of the Lenten desert, we are greeted by the joyful proclamation of the glorious Resurrection of our Lord Jesus Christ from the dead. In these troubled times, this good news fills us with hope since the victory of Christ over death is the true meaning of our existence on this earth. Our faith is the salt of this earth.

To all of you, I wish a blessed joy in His rising from the dead.

Aux révérends clercs, moines et fidèles aimant le Christ de l'archidiocèse du Canada.

Alors que nous arrivons aux dernières étapes de notre traversée spirituelle du désert du Carême, nous sommes accueillis par la joyeuse proclamation de la glorieuse Résurrection des morts de notre Seigneur Jésus-Christ. En ces temps troublés, cette bonne nouvelle nous remplit d'espérance, puisque la victoire du Christ sur la mort est le véritable sens de notre existence sur terre.

Notre foi est le sel de la terre.

Je vous souhaite à tous que sa résurrection des morts vous apporte une sainte allégresse.

Le Christ est ressuscité! En vérité, Il est ressuscité!

CHRIST IS RISEN! INDEED HE IS RISEN!

+IRÉNÉE

Archevêque d'Ottawa et du Canada (ÉOA)
Archbishop of Ottawa and Canada (OCA)

